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Emne: Må Vejdirektoratet anvende ubenyttede midler af et ikke afsluttet projekt til samme projekt 

 

Kære Formand og næstformand 

 

Chefen for Vejdirektoratet Jens Holmboe har skriftligt meddelt mig at han er af den opfattelse at hvis et 

projekt som ikke er fuldført og færdigmeldt og hvor der er ubrugte midler i forhold til bevillingen ikke kan 

anvendes til at fuldføre projekt med 400 meter yderligere medmindre der er politisk opbakning, kan I 

venligst bekræfte eller afkræfte dette. 

 

Trafikudvalget bevilligede sidste år 37,3 mill kr. til en støjskærm ved Bjæverskov ved Køge. Da jeg først så 

projektet og udformningen tog jeg fat I Vejdirektoratet for at få dem til at projektere det korrekt efter min 

opfattelse. De afslog og jeg tog derfor fat i Trafikudvalget som rettede henvendelse til Vejdirektoratet der 

så forlængede skærmen fra 1500 m til 2000m. Nu har jeg forsøgt flere gange siden at få dem til at gøre 

projektet endeligt ved at de skulle forlænge det til ca. 2400 m så der ikke opstår et hul mellem støjskærmen 

og jordvolden og dermed gør projektet uanvendeligt.  

 

Projektet for de 2000 m har været i udbud og firmaet der vandt opgaven havde en pris til 25.466.029 kr. 

Hertil kommer så nogle eksterne opgaver lad os sige til 3 mill. Der er altså 7-8 ŵill i ”overskud”. Deŵ ŵeŶer 
Jens Holmboe ikke man kan anvende så projektet bliver korrekt uden at der er politisk opbagning eller 

tilladelse. 

 

Jeg vedlægger en skitse over den pt. Projekterede støjskærm på 2000 m. og hullet på ca. 4-500 m. 

Hører gerne fra jer snarest da hvis der skal laves ændringer eller forlængelser skal de ske nu medens 

projekter er ca. 25% fuldført. 

 

På forhånd mange tak. 

Per Rendsborg 
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